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Питање постављено Високом судском и тужилачком савјету БиХ – “Да ли је Високи 

судски и тужилачки савјет предузео неке мјере поводом објављивања инкриминисаних 

снимака који су били на располагању Тужилаштву и Суду у Брчком (четири аудио-

записа прислушкиваних телефонских разговора бившег градоначелника Драгана Паића 

и предсједника Основног суда Брчко Дистрикта Јадранка Грчевића) и да ли је Високи 

судски и тужилачки савјет икада контролисао поступак спровођења посебних 

истражних радњи, поступак уништавања материјала добијеног спровођењем посебних 

истражних радњи и обавјештавања лица о предузетим радњама по Закону о кривичном 

поступку и ако је урађена контрола, какви су њени резултати? 
 


